



AUTUMN/WINTER 2026/27

IVKO

W O M A N

OUR STORY

IVKO Woman designs and produces high-quality knitted and woven garments, where refined craftsmanship meets advanced knitting technology. We work exclusively with carefully selected natural fabrics and fibres to create a distinctive fashion offering for the modern, independent woman.

Founded nearly four decades ago by Dana Komnenić, IVKO Woman began as an artistic workshop dedicated to unique knitwear. Over the years, it has grown into an internationally recognised fashion brand, appreciated by customers worldwide. Today, the company remains proudly owned and led by Dana's family, staying true to its creative roots while evolving with contemporary fashion values.

DESIGN PHILOSOPHY

As knitters, we do more than create garments—we design textiles from the ground up. Acting as artists and textile designers, we develop original fabrics that form the foundation of every IVKO Woman piece. Our creative process is inspired by nature, art, architecture, and cultural heritage, translating these influences into expressive knitwear through colour, texture, and structure.

Using state-of-the-art knitting technology, we continuously explore and refine our techniques, keeping innovation at the heart of our daily work. With nearly 40 years of experience, our expertise now extends beyond knitting to include embroidery and printing, allowing us to fully realise our creative vision and offer a diverse and distinctive product range.

RESPONSIBLE BY DESIGN

IVKO Woman proudly holds GOTS and Textile Exchange certifications, reflecting our strong commitment to organic and responsibly sourced materials, sustainable production practices, and fair relationships with our employees and local community. From material selection to every stage of production, we are dedicated to respecting both the environment and the integrity of our craft.

Sustainability is deeply embedded in our values, ensuring that every garment is created with care, responsibility, and long-term impact in mind—both aesthetically and ethically.

THE WOMAN BEHIND THE GARMENT

At IVKO Woman, we believe the most important element of every garment is the woman who wears it. This belief guides our attention to detail, craftsmanship, and design decisions, ensuring each piece reflects individuality, confidence, and personal style.

UNSERE GESCHICHTE

IVKO Woman entwirft und produziert hochwertige gestrickte und gewebte Kleidungsstücke, in denen anspruchsvolle Handwerkskunst auf moderne Stricktechnologie trifft. Wir verwenden ausschließlich sorgfältig ausgewählte Naturstoffe und -fasern, um eine unverwechselbare Mode für die moderne, selbstbewusste Frau zu schaffen.

Gegründet vor nahezu vier Jahrzehnten von Dana Komnenić, begann IVKO Woman als künstlerische Werkstatt für einzigartiges Strickdesign. Im Laufe der Jahre entwickelte sich das Unternehmen zu einer international etablierten Modemarke mit Kundinnen auf der ganzen Welt. Bis heute befindet sich das Unternehmen im Besitz der Familie von Dana Komnenić und wird von ihr geführt – verwurzelt in seiner kreativen Herkunft und zugleich offen für zeitgemäße Entwicklungen.

DESIGNPHILOSOPHIE

Als Strickerinnen und Stricker gestalten wir weit mehr als Kleidungsstücke – wir entwickeln Textilien von Grund auf neu. In unserer Rolle als Künstlerinnen, Künstler und Textildesigner entstehen originale Stoffe, die das Fundament jedes IVKO-Woman-Artikels bilden. Unsere Inspiration schöpfen wir aus der Natur, der Kunst, der Architektur und kulturellen Einflüssen, die wir durch Farben, Texturen und Strukturen in ausdrucksstarke Strickdesigns übersetzen.

Mithilfe modernster Stricktechnologie erforschen und verfeinern wir unsere Techniken kontinuierlich und halten Innovation fest in unserem täglichen Arbeitsprozess verankert. Mit über 40 Jahren Erfahrung reicht unsere Expertise heute über das Stricken hinaus und umfasst auch Stick- und Drucktechniken, wodurch wir unsere kreative Vision umfassend umsetzen und ein vielfältiges, charakterstarkes Sortiment anbieten können.

VERANTWORTUNGSVOLL GESTALTET

IVKO Woman ist stolz auf die GOTS- und Textile-Exchange-Zertifizierungen, die unser konsequentes Engagement für organische und verantwortungsvoll gewonnene Materialien, nachhaltige Produktionsprozesse sowie faire Beziehungen zu unseren Mitarbeitenden und der lokalen Gemeinschaft widerspiegeln. Von der Auswahl der Materialien bis zu jedem einzelnen Schritt der Herstellung handeln wir mit Respekt gegenüber der Umwelt und der Qualität unseres Handwerks.

Nachhaltigkeit ist ein zentraler Bestandteil unserer Markenwerte und stellt sicher, dass jedes Kleidungsstück nicht nur ästhetisch überzeugt, sondern auch ethisch verantwortungsvoll gefertigt wird.

DIE FRAU HINTER DEM KLEIDUNGSSTÜCK

Bei IVKO Woman glauben wir, dass das wichtigste Element jedes Kleidungsstücks die Frau ist, die es trägt. Dieser Anspruch prägt unsere Liebe zum Detail, unsere Handwerkskunst und unsere gestalterischen Entscheidungen – damit jedes Teil Individualität, Selbstbewusstsein und persönlichen Stil widerspiegelt.



262436.041
Ribbed Merino Roll-Neck

262514.028
**Structured Knit Jacket
Imprint Bloom**

262551.028
**Structured Knit Skirt
Imprint Bloom**



262436.041
Ribbed Merino Roll-Neck

262514.028
**Structured Knit
Jacket Imprint Bloom**



262631.023
Pullover Arctic Isle



262631.023
Pullover Arctic Isle



262622.019
3/4 Sleeve Cardigan
Feral Grace

262650.019
Skirt Wild Garden

262685.019
Knit Scarf
Feral Grace



262622.019
3/4 Sleeve Cardigan
Feral Grace

262436.011
Ribbed Merino
Roll-Neck

262685.019
Knit Scarf Feral
Grace Grace



262613.019
Knit Bomber
Jacket Arctic Joy



262403.041
Felt Merino
Wool Hip Jacket

262436.011
Ribbed Merino
Roll-Neck



262515.028
**Short Knit
Jacket Fika Floral**

262451.028
**Extrafine Merino
A-Line Skirt**



262521.028
Cardigan Imprint Bloom

262435.035
**Ribbed Pullover
with Buttons**

262550.052
**Knit Skirt
Imprint Bloom**



262712.034
**Front-Button
Jacket Azulejo**

262470.019
Knit Pants Milano





262433.041
Aran Pullover



262436.028
**Ribbed Merino
Roll-Neck**

262583.046
Knit Hood Fika



262503.028
Coat, Imprint Bloom

262782.046
Balaclava Azulejo

262784.046
Mittens Azulejo



262502.041
Car Coat, Petal for Armor

262551.028
**Structured Knit Skirt
Imprint Bloom**

262436.041
Ribbed Merino Roll-Neck



262601.027
Embroidered Felt Coat
Arctic Joy

262570.019
Knit Pants Fika Floral

262525.046
Zip Cardigan
Fika Floral

262451.046
Extrafine Merino
A-Line Skirt



262410.026
Knit Biker Jacket





262440.019
V-Neck Long Dress



262441.046
**Knit Dress with
Elbow-Length Sleeves**



262624.028
**Cardigan Abstract
Geometry**

262451.028
**Extrafine Merino
A-Line Skirt**



262624.028
**Cardigan Abstract
Geometry**

262451.028
**Extrafine Merino
A-Line Skirt**



262632.019
Sleeveless Pullover
Arctic Escape

262430.011
Fine Knit Merino Pullover

262682.019
Scarf Arctic Escape



262533.021
Pullover Fika Floral

262770.028
Knit Pants Azulejo

262436.028
Ribbed Merino Roll-Neck

262750.028
Azulejo A-Line Knit Skirt



262741.019
Knit Dress Azulejo



262630.031
Pullover Arctic Joy

262470.019
Knit Pants Milano



262617.034
Jacket Wild Garden

262683.034
Scarf Feral Grace



262701.028
Coat Azulejo

262440.046
V-Neck Long Dress



262701.028
Coat Azulejo



262501.019
**Coat, Petal for
Armor Pattern**

262436.035
**Ribbed Merino
Roll-Neck**



262702.034
Hip Jacket Azulejo

262436.062
**Ribbed Merino
Roll-Neck**



262522.046
Cardigan Fika Floral

262570.046
Knit Pants Fika Floral



262503.028
Coat, Imprint Bloom



262504.028
Imprint Bloom Hip Jacket



262502.041
Car Coat,
Petal for Armor

262618.046
Zip Jacket
Abstract Geometry

252235.048
Fair Isle Man
Zip-Up Pullover



262730.019
Azulejo Wave Wool Sweater

262230.019
Azulejo Wave Wool Sweater



262210.019
Bomber Jacket Feral Grace

Head Quarter

Ivkovic d.o.o.

8. Marta 23

11307, Boleč, Beograd, Srbija

T. +381 (11) 7156 614

sales@ivko.com

Sales EU

SHE Trading GmbH

Nederlinger Str. 4

80638 München, Deutschland

T.+ 49 (89) 8914 653 - 48

sales@she-trading.com

www.ivko.com

